
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 19. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål R

Vil ministeren redegøre for, hvornår ministeren og ministeriet blev orienteret om den reg-

nefejl, der gjorde, at de hidtidige opgørelser af lavbundsjorde var stærkt undervurderede?

Vil ministeren herudover redegøre for, hvorfor ministeren ikke straks orienterede Folketin-

get, da ministeren blev orienteret om regnefejlen, men tilbageholdt oplysninger i flere må-

neder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V), Lise Bech

(DF), Orla Østerby (KF) og Henrik Dahl (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen
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